



Digital Money Myanmar ကုမ္ပဏီ လီမိတက်၏ အစုရှယ်ယာအား ရောင်းချခြင်း

ဖတ်(စ်)မြန်မာ အင်ဗက်(စ်)မန့်(စ်) အများပိုင် ကုမ္ပဏီ လီမိတက် (“ကုမ္ပဏီ” နှင့် ၎င်း၏ လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီခွဲများ စုပေါင်း၍ “ကုမ္ပဏီအုပ်စု”) ၏ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့သည် FMI ကုမ္ပဏီပိုင် Digital Money Myanmar Company Limited (“Wave Money”) ၏ လက်ကျန်အစုရှယ်ယာ ၁၀% (“ရောင်းချမည့် အစုရှယ်ယာများ”) ကို Yoma Strategic Investments Ltd. (“YSIL”) သို့ ရောင်းချရန် (“အဆိုပြုထားသော ရောင်းချခြင်း”) နှစ်ဘက် ဖြည့်ဆည်းရမည့် အချက်များပါဝင်သည့် အရောင်းအဝယ်ဆိုင်ရာ ပဏာမသဘောတူစာချုပ် (“ပဏာမစာချုပ်”) ကို ချုပ်ဆိုခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေငြာအပ်ပါသည်။ YSIL သည် Yoma Strategic Holdings Ltd. (“YSH”) မှ ရာနှုန်းပြည့် ပိုင်ဆိုင်သော လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီ တစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။

အရောင်းအဝယ်ဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

အစုရှယ်ယာ အရောင်းအဝယ် တန်ဖိုးပမာဏမှာ အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၆ သန်း ဖြစ်ပြီး (“အရောင်းအဝယ်တန်ဖိုး”) ယင်းအရောင်းအဝယ်တန်ဖိုးသည် Wave Money ကုမ္ပဏီ အား အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅၉ .၉၂ သန်း (“တန်ဖိုးသင့်”) အဖြစ် တန်ဖိုးသင့်သတ်မှတ်ရာမှ အခြေခံ၍တွက်ချက် ထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ သဘောတူညီချက်အရ အထက်ပါစာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီး (၁၂) လအတွင်း အခြား အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုခုက Wave Money အစုရှယ်ယာများကို လက်ရှိ တန်ဖိုးသင့်ထက် ပိုမိုမြင့်မားသည့် နှုန်းထားဖြင့် ဝယ်ယူပါက အရောင်းအဝယ်တန်ဖိုးကို အများဆုံး အမေရိကန် ဒေါ်လာ (၁၀) သန်းအထိ ပြန်လည် ပြင်ဆင် သတ်မှတ်ရန် သဘောတူထားပါသည်။ ထိုအပြင် အရောင်းအဝယ် အပြီးသတ်စာချုပ်ကို ပဏာမစာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီး (၁၂) လအတွင်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုရမည်ဖြစ်သည်။

အရောင်းအဝယ်အပြီးသတ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီး စာချုပ်ပါအချက်အလက်များကို လိုက်နာအကောင်အထည်ဖော် ပြီးစီး၍ အရောင်းအဝယ်ပြီးမြောက်ချိန်တွင် FMI ကုမ္ပဏီသည် Wave Money ၏ ရှယ်ယာရှင် တစ်ဦး ဖြစ်တော့မည် မဟုတ်ပါ။ သို့ရာတွင် FMI ကုမ္ပဏီ၏ လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီတစ်ခု ဖြစ်သော ရိုးမဘဏ် လီမိတက် (“Yoma Bank”) သည် Wave Money တွင် ဆက်လက်၍ အစုရှယ်ယာ ၅% ပိုင်ဆိုင်နေမည် ဖြစ်သည်။

အခြေခံ အကြောင်းအရင်း

ကုမ္ပဏီသည် အဆိုပြုထားသော ရောင်းချခြင်း သဘောတူစာချုပ်အရ ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏ အဓိကမဏ္ဍိုင်ဖြစ်သော ဘဏ္ဍာရေးဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍကို ရိုးမဘဏ်မှ တဆင့် အာရုံစိုက် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ တိုးတက်နေသော ဘဏ်လုပ်ငန်းကဏ္ဍတွင် ပိုမိုရင်းနှီးမြှုပ်နှံသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

FMI ကုမ္ပဏီက ယခု ရောင်းချမှု သည် ကုမ္ပဏီ နှင့် လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီခွဲများ၏ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုအပေါ် တစ်စုံတရာ ထိခိုက်မည်ဟု မမျှော်လင့်ပါ။

သတိပြုရန် ကြေငြာချက်

ဒါရိုက်တာ အဖွဲ့သည် ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာရှင်များအား အကြံပြုလိုသည့် အချက်မှာ အဆိုပြုထားသော ရောင်းချခြင်း ပြီးစီးရန်အရေးသည် ကြိုတင်ဖြည့်ဆည်းရမည့် အချက်အလက်များ ပြီးစီးမှု ရှိမရှိ အပေါ်မူတည်ပြီး သက်ဆိုင်ရာ

အဖွဲ့အစည်းများထံမှ ခွင့်ပြုချက်ရရှိရန်လည်း လိုအပ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဤရောင်းချခြင်းကြေငြာချက်တွင် ပါဝင်သော ဆောင်ရွက်ချက်များ ပြီးစီးလိမ့်မည်ဟု ကြေငြာချက်ထုတ်ပြန်သည့် နေ့အထိအတိအကျ အာမခံချက် မပေးနိုင်သေးပါ။

အစုရှယ်ယာရှင်များအနေဖြင့် FMI ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာများကို အရောင်းအဝယ်များ ပြုလုပ်ရာတွင် အထူး သတိပြုကြပါ ရန် အကြံပြုလိုပါသည်။ အစုရှယ်ယာရှင်များ အနေဖြင့် ဤ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်ကို သေချာစွာ ဖတ်ရှုပြီး အဆိုပြုထား သော ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် ပတ်သတ်၍ ကုမ္ပဏီမှ နောက်ထပ်ထုတ်ပြန်မည့် သတင်းထုတ်ပြန်ချက် များကိုလည်း သေချာစွာ ဖတ်ရှုကြရန် အကြံပြုလိုပါသည်။ အစုရှယ်ယာရှင်များ အနေဖြင့် ၎င်းတို့ဆောင်ရွက်ရမည့် အရာများကို သံသယ တစ်စုံတစ်ရာရှိ၍ အကူအညီလိုအပ်ပါက အစုရှယ်ယာပွဲစားများ၊ ဘဏ်ဝန်ထမ်းများ၊ ရှေ့နေများ၊ သို့မဟုတ် အခြားကျွမ်းကျင်ပညာရှင် အကြံပေးများနှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးနိုင်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏အမိန့်အရ

ထွန်းထွန်း
အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ
၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ (၉) ရက်

First Myanmar Investment Public Co., Ltd.
YSX Code 00001
The Campus
1 Office Park, Rain Tree Drive
Pun Hlaing Estate, Hlaing Thayar Township,
Yangon 11401, Myanmar
Tel: (01) 3687766
www.fmi.com.mm